
Zavarovalnica Triglav

Nadzorniki potrdili širitev na Balkanu
Matjaž Polanič

Nadzorniki Triglava so potrdili strategijo za prihodnja
štiri leta, ki predvideva visoko rast poslovanja na Balkanu.
Toda uresničitev strategije bo le stežka dosegljiva, saj bo
morala uprava za več kot dvakrat povečati obseg premij na
Balkanu, kar pa brez dokapitalizacije hčerinskih zavarovalnic
in prevzemov manjših konkurentov ne bo izvedljivo.
Rast obsega poslovanja in najmanj
10-odstotni tržni delež na vseh trgih
nekdanje skupne države, večji pouda-
rek zdravstvenim in pokojninskim
zavarovanjem, ohranitev tržnega de-
leža na domačem trgu, stroškovna
učinkovitost poslovanja in najmanj
10-odstotna donosnost kapitala. To
so ključni poudarki nove strategije
Skupine Zavarovalnica Triglav do leta
2017, v kateri ni več omenjene Aban-
ke Vipa, ki je po novem le še ena od
Triglavovih portfeljskih naložb.

Podrobnosti nove strategije v zava-
rovalnici niso razkrili, zaradi česar ni
znano, kako bodo v štirih letih na
Balkanu za več kot dvakrat povečali
obseg poslovanja. Kot smo razkrili v
Dnevniku, namerava uprava pod vod-
stvom Andreja Slaparja to doseči tu-
di s prevzemi nekaterih manjših kon-
kurenčnih zavarovalnic, obenem pa
bodo morali v Triglavu tudi kapital-
sko okrepiti svoje hčerinske zavaro-
valnice, ki večinoma še vedno poslu-
jejo z izgubo. Načrte bi Slaparju sicer
uspelo izpolniti že, če bi jim uspelo
prevzeti Croatio Osiguranje. Toda kot

je znano, je hrvaška vlada ponudbo
Triglava označila za nesprejemljivo,
čeprav je bila ponudba slovenske za-
varovalnice celo višja od tiste, ki sta
jo oddala poljski PZU in rovinjska
Adris Grupa. Z izpadom iz boja za na-
kup Croatie Osiguranja je uprava na
petkovi seji seznanila tudi nadzorni-
ke, ki so razpravljali tudi o podrob-
nejšem finančnem položaju Triglavo-
vih hčerinskih zavarovalnic. O more-
bitnih dokapitalizacijah teh družb
bodo nadzorniki predvidoma odločali
na eni od prihodnjih sej.

V zadnjih mesecih se je po dostop-
nih podatkih poslovanje hčerinskih
zavarovalnic nekoliko izboljšalo, saj
je večini letos uspelo povečati kosma-
te premije, čista izguba Skupine Tri-
glav na tujih trgih pa se je znižala za
četrtino, na nekaj več kot tri milijone
evrov. Rast premij v beograjski, ba-
nj aluški, podgoriški, brnski in za-
grebški hčerinski zavarovalnici ter
boljša prodaja zdravstvenih zavarova-
nj sta ublažili tudi padec premij na
domačem trgu. Bruto premije Skupi-
ne Triglav so se tako v prvih devetih
mesecih letošnjega leta znižale za šti-

ri odstotke, na 703 milijone evrov,
medtem ko je padec pri matični druž-
bi znašal visokih sedem odstotkov.

Načrte za prihodnje leto bodo na-
dzorniki obravnavali na seji konec
prihodnjega meseca, vedno očitneje
pa je, da bodo morali v Triglavu bis-
tveno okrepiti zlasti trženje avtomo-
bilskega kaska in zavarovanj avtomo-
bilske odgovornosti (AO). Pri teh
dveh oblikah zavarovanj se namreč v
Triglavu že dlje časa soočajo z večjim
padcem premij kot konkurenčne za-
varovalnice, vendar kasko in zavaro-
vanja AO še vedno prispevajo kar
tretjino premij Skupine Triglav. V Tri-
glavu so letos nekoliko povečali le
obseg premij pri zavarovanju splošne
odgovornosti, kreditnem in življenj-
skem zavarovanju, medtem ko so se
jim premije pri zdravstvenih zavaro-
vanjih zvišale kar za 15 odstotkov.

Kljub temu se je čisti dobiček Sku-
pine Triglav v prvih devetih mesecih
letošnjega leta zvišal za 12 odstotkov
in dosegel 56,6 milijona evrov, med-
tem ko se je dobiček matične družbe
zvišal za skoraj tretjino, na nekaj več
kot 50 milijonov evrov. Toda velik del
rasti dobička je posledica nižjih traj-
nih oslabitev finančnih naložb, med-
tem ko so se obratovalni stroški zni-
žali le za dva odstotka, na 144 milijo-
nov evrov. Od začetka leta se je na-
mreč število zaposlenih v Skupini
Triglav zvišalo za 31, na 5410, medtem
ko se je v matični družbi in Triglav
nepremičninah število zaposlenih
znižalo za nekaj manj kot 50. x
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Runjak še vedno prvi nadzornik,
o upravi šele prihodnje leto
Kljub prizadevanjem predsednika
društva malih delničarjev MDS Rajka
Stankoviča in nekdanjega direktorja
Adriatica Mitje Blažiča, ki sta člana
uprave Slovenske odškodninske druž-
be Mateja Runjaka že pred mesecem
dni pozvala k odstopu z mesta pred-
sednika nadzornega sveta Triglava, se
je Runjaku na tej funkciji uspelo ob-
držati. Po neuradnih informacijah naj
bi se nadzorniki na petkovi seji dogo-

vorili, da o menjavi predsednika na-
dzornega sveta ne bodo več razpra-
vljali, saj to v poslovanje zavarovalni-
ce vnaša dodatno negotovost. 0 ime-
novanju nove uprave oziroma podalj-
šanju mandata sedanji upravi naj bi
se nadzorniki začeli dogovarjati šele
februarja oziroma marca prihodnje le-
to, saj želijo pred tem počakati na re-
zultate nekaterih ukrepov, ki jih je
sprejelo sedanje vodstvo.
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